
 

 

 

Zápis  z jednání  komise  ze dne 16.5.2005 

 

 

Den a čas  jednání: 16.května v 15.30 hodin 

 

Místo  konání:malá zasedací  místnost MÚ,Vlašský dvůr 

 

Hosté: Ing.Moravčíková  , B.Dvořák,MVDr.Vančura 

 

 

Program jednání: 

 Zahájení  , prezence 

 Ing.Moravčíková – vlastnictví pozemků 

 MVDr.Vančura  - záměry  se  škvárovým  hřištěm 

 Schválení  nového člena  komise 

 Kontrola  zápisu 

 Ing.arch. Kremla  - sídliště 

 Různé  

 Diskuse 

 

 

Zahájení,prezence 

 Ing.Jirásek  zahájil  jednání,udělal prezenci ,omluven pan Hacar –dovolená,pan 

Nováček – dovolená.Pan předseda obeznámil  s programem 

 

 

Informace  o pozemcích – Ing.Moravčíková 

 Ing.Moravčíková se  zúčastnila  jednání  z důvodu  podání informace  o vlastnictví  

pozemků na sídlišti, jelikož  termíny  majetkové  komise a komise investiční jsou  

souběžné ,pani inženýrka  podala předsedovi  komise  také  informaci, která  se  týká  

investiční  komise , které  je pan Jirásek  předsedou  

 Jednání  ohledně pozemků  v horní  části  sídliště , které  jsou  ve vlastnictví Státního 

statku ,Čáslav, který  je  v konkurzní  podstatě jsou  zatím  neúspěšné 

 Chtěla   by se  dohodnout, výkup  za  minimální  cenu –eventuelně na sídlišti  za 

symbolickou cenu 

 Ing.Jirásek se domnívá  , že  vše  by se  mělo  projednat  s vedením 

 Ing.Moravčíková souhlasí  s názorem , že  by  tyto  kroky  měly  být  projednány 

 Dvořák  - cenu  by  nikde  neuváděl ,dokud  to  nebude  v RM a ZM 

 Ing.Moravčíková – může  iniciovat  schůzku  se  správcem konkurzní  podstaty ,ale  je 

tam ten  problém , že  on stejně  bez  věřitelského  výboru  nebude  chtít  jednat  o 

ceně 

 Ing.Moravčíková – pošle  tento  týden  dopis, doufá  , že  se povede  jednání , ale  

nedokáže časově  říct v jakém časovém  horizontu se to  zvládne 

 Ing.Jirásek – shrnutí  tohoto bodu, informace o nákupu  pozemků pod  domem – 178-

181 Opletalova, záležitost se Státním statkem probíhá  pomalu, dle  jeho  názoru  i 

privatizace  probíhá  pomalu,pozemky u KF Tenis – pořád  rozjednáno 



 

 

 

MVDr.Vančura  -záměry  se  škvárovým  hřištěm 

 Od začátku byla  tato  plocha určena  dle  územního  plánu  jako  hřiště 

 V ČR se  na škváráku  již  nikde  sport  nesportuje 

 Začalo  se  pátrat  po vlastníkovi   

 Podařilo  se  to  koupit,dá se  materiál  do RM – bude  to  tréninkové hřiště,bude  tam  

žádost  o dotaci se  s 100 % účastí  státu 

 Když  to RM schválí , bude  žádost  podána 

 Podal  také  informaci ,bude  tam  zázemí  mezi  šatnami a hřištěm,+ 

restaurace,spojení  s Lorcem,upustilo se  od  záměru  výstavby parkovacích  míst (  

mělo  tam  být  původně 110 míst) 

 M.Hlavatý  - připomínka  -  v případě realizace,nezapomenout  po  dokončení  na  

malování  pruhů ,přechody  pro  chodce, a kolem  hřiště  průchody 

 M.Hlavatý – návrh -  mohla  by  se  při této příležitosti oživit  možnost  realizace  

cyklostezky ( ulice Sportovců ,kolem  hřiště) 

 Komise  podporuje  tuto akci , ale  s tím , že  na hřišti budou  splněny  i  

požadavky pro  veřejnost, možnost  využití  školami 

 

 

Nový člen  komise – schválení 

 Jelikož  na  komisi  se  často projednávají záležitosti  , které  by  mohlo  operativně  

řešit technické  oddělení odboru správy  majetku,na minulém  jednání  byl  vznesen 

k odboru správy  majetku , aby navrhla  pracovníka  ze svých řad  za  člena  komise 

 OSM navrhuje  pan Ing.Františka Tvrdíka  , který  je  současně vedoucím  technického  

oddělení 

 Komise  doporučuje RM schválit nového  člena  komise  pro  revitalizaci sídliště  

Šipší  pana Ing.Františka Tvrdíka 
 13.5.2005 se  dostavil  na  oddělení  investic  člen  komise pan Jiří Nováček a 

prezentoval své  připomínky ,byly předány  členům  technického  oddělení  a 

předsedovi  komise, v té  době ještě nebyl žádný  pracovník  TO  členem komise.Jeho  

připomínky jsou  níže  uvedeny 
1). –lípa ,která se  nachází  v prostoru před Kauflandem – upozorňoval  na ní již  dlouho,je  potřeba  
udělat  dle pana Nováčka důkladné a odborné ošetření 
2).- hřiště  na sídlišti,ul.Opletalova – skluzavka –v horní části v ohybu je ostrý  otvor  - nebezpečí  úrazu  
pro  malé  děti 
3).- hřiště u Matky boží – bylo by vhodné odstranit zbylou  konstrukci  , která tam zůstala po odstranění 
skluzavky 
4).- v ulici Trebišovská vedle školky  propadlá silnice + chodníky 
5) – v prostoru „parkoviště“ za Mamutem Na Studních odstranit  kontejner,který je úplně zkorodovaný 
6).- Na Špici – u přechodu  - pořád  tam  je  pařez s velkým otvorem , který  nik neodstranil,díru  
nezasypal 
7). – dát  nakreslit přechod  pro pěší před pivovarem,auta  tam  jezdí  rychle 
8).- ulice 17.listopadu – levá strana shora  -při sekání , není vyčištěna, kraj  je zarostlý 
9).- ulice Sokolská  - Čáslavská (pod zrcadlem) – zanesený  kanál , po dešti  je tam spoustu  vody – 
stříká  to  na kolemjdoucí, na chodníku  je tam úplně vykloněná značka  s tabulemi 
10).-Kolem pekařství  u Páchu  ,nepořádek  , skládky 
11)- divoká skládka  odpadů  - škvárák u Lorce za  vraty, když  zaprší  voda  vyplavuje  nečistoty   ven 

 

 Do budoucna se  budou  moct  řešit  připomínky  operativně,protože  pracovník  TO 

bude  členem  komise 
 

 



 

 

 

 

 

Kontrola  zápisu 

 Ing.Jirásek provedl  kontrolu zápisu 

 Plnění  úkolu ohledně chodníčků u Kauflandu – odpověděla pí Hnátková  , je na to  

usnesení v RM 

 Informace  o kontejnerovém stání – p.Tvrdík,p.Hlavatý,ul.17.listopadu + Orfejova 

 Ing.Tvrdík  - zkouška  nového  typu  kontejnerového stání se zastřešením a 

zamykáním – bude  záležet  na občanech , zda se to ujme 

 Vývěska u Kauflandu – informaci  podal pan Dvořák,na starosti má pan Hobl, probíhá  

jednání o realizaci 

 

 

 

Ing.arch.Kremla – zadání  projektu revitalizace sídliště Šipší 

 Ing.arch.Kremla měl  za  úkol zpracovat  zadání k 1.etapě revitalizace sídliště –PD 

 Ing.Jirásek  dle  něho se  mělo  udělat  na základě minulých  jednání  za  účasti  pana 

Kapičky,kde se probíral  dopravní  generel , který  je v současnosti  schválen, zadání  ale 

k realizaci I.etapy dle dopravního  generelu sídliště Šipší 

 Rozdílný  názor , musí  se vyjasnit  , co  vlastně  se  má  udělat  , na co  máme  vlastně  

v současné  době  finanční  prostředky 

 Ing.arch.Kremla – rozdal materiál, který  vypracoval ( má být  přílohou  zápisu pro RM 

???)  - je to  pracovní  zadání projektu revitalizace sídliště Šipší, podrobně se  k tomu  

bude  diskutovat  na pracovním  jednání   užšího kruhu  členů  komise(kteří  jsou  

účastníky  dnešního  jednání)  dne 23.května 2005 na oddělení  investic v 13.00 hodin 

  Z minulého  jednání  byl  úkol,každý  člen  připravit  anketní  otázku, aby se  společně  

mohl  vytvořit  anketní  lístek , na základě  výsledků  by  se  zpracovalo  zadání 

 P.Dvořák – bylo  by vhodné  se  zkontaktovat už  s někým , kdo  má zkušenosti  

s anketami, bylo  by  vhodné  využít  na roznášení  letáků  studenty 

 Ing.Jirásek  - také  souhlasí  s tímto  nápadem ,zapojit školu 

 P.Hlavatý – již  jednal se ZŠ , je tam souhlas , že  by  žáci roznášeli  letáky  ,ale  je  

potřeba  využít  období školního  roku 

 P.Hlavatý – vypracoval návrh anketního lístku ( bude součástí zápisu,který se bude  

předkládat  RM ??) 

 

 

Různé 

 Ing.Jirásek  - financování kontejnerového stání,respektive financování přístřešku pro 

kontejnerového stání – bude to  financovat MWE, je to tak aspoň dohodnuto 

 Ing.Jirásek – poplatky  pro psy  - dle  jeho názoru by se část  finančních prostředků měla  

použít  také na psy  - útulky atd 

 

 

Příští jednání komise se koná dne 27.června 2005 v 15.30 hodin  

v malé zasedací místnosti MÚ - Vlašský dvůr,Kutná Hora 
Zapsala:Děkanovská 

Zápis ověřil: Ing.Jirásek 


